
 

 

 

 
 

Advies van de Adviescommissie Ruimte 
 

 
Datum 
commissievergadering 

8 december 2016 

Onderwerp Reactie college op het definitieve besluit van de Provincie 
Noord-Brabant over de aanvraag mestverwerking OOC-
MACE op Elzenburg-De Geer 

Volgnummer 2016-83 

Advies commissie Bespreken 

Standpunten fracties D66:  
de fractie geeft mee dat een aantal onderwerpen nog 
aandacht verdient zoals verkeer, gezondheid (twijfel is niet 

weggenomen), aantrekkelijkheid industrieterrein (ongunstig 
voor de beeldvorming over Oss), geur en lucht, toezicht en 

handhaving (betere afspraken nodig) en communicatie. Er is 
onvoldoende ingeschat wat bewoners echt bezig houdt. 
Zonder MER met borging van gezondheid en veiligheid is de 
fractie fel tegen deze mestfabriek. 
PvdA:  

Instellen van beroep is een stap in de goede richting om de 
komst van de mestfabriek tegen te houden. Lucht, geur en 
verkeer geven goede gronden voor dat beroep. Een MER 
moet er komen. Vanwege de overlast en risico's zou deze 
mestfabriek er niet moeten komen. Vestiging is bovendien in 
strijd met de verordening Ruimte van de provincie. Verder 
gaat de provincie ten onrechte uit van de locatie Oss als 

substituut voor de locatie Landhorst. Neem dit in het 
beroepschrift mee. De fractie verzoekt het college met klem 
om de Ja-mits houding los te laten. De megamestfabriek 
past ook niet in het nieuwe mestbeleid van de provincie. 
Daarin wordt uitgegaan van voorbewerkte mest op of rond 

de boerderij. De tijd voor dialoog is voorbij. Maak een pas 

op de plaats voor deze mestfabriek en benut daartoe alle 
mogelijkheden binnen het ruimtelijk en juridisch spoor. De 
fractie komt met een amendement. 
VDG:  
De fractie juicht de oproep van de inspreker toe om te 
komen tot een dialoog met de provincie. De fractie vindt dat 
het college een goede afweging maakt. De discussie moet 

niet gaan over emoties. Het is de taak van de gemeente om 
negatieve invloed tot een minimum te beperken. De fractie 
staat nog steeds achter de eerder ingediende motie over de 
MER. Die moet straks antwoord geven op veel vragen. Men 
stemt in met de voorliggende reactie.  
SP:  
De fractie vindt het ongelofelijk dat door MACE is 

aangegeven dat de gemeenteraad geen partij is bij dit 
initiatief terwijl de raad toch op belangrijke punten aan zet is 

voor zijn inwoners. Het mestprobleem is aan de achterkant 
van de keten niet op te lossen. Dat moet je aan de voorkant 
doen. De fractie ondersteunt het beroep van harte en vindt 
dat het college er zelfs nog steviger in mag staan. Wat de 

fractie betreft komt de fabriek niet in Oss omdat die ons 
niets te bieden heeft.  
Beter Oss:  
Ondersteunt de meeste betogen die bijdragen aan het 
voorkomen van de komst van deze fabriek. Het college moet 

 



 

 

dit traject daarom doorzetten. 
CDA:  
Geeft aan dat het onderzoek van Witteveen en Bos niet op 

alle fronten klopt. De fractie ondersteunt de Ja-mits houding 
en houdt vast aan de MER. De fractie ondersteunt de oproep 

om met de provincie de dialoog te voeren. De reactie van 
het college wordt volledig ondersteund. We moeten 
voorkomen dat we het Paard van Troje binnen halen. 
GroenLinks:  
Er is minimaal een MER nodig om zo’n fabriek die nog 
nergens ter wereld operationeel is in gebruik te kunnen 

nemen. De fractie is blij met het initiatief om beroep aan te 
tekenen. Duidelijk is dat deze fabriek op geen enkele manier 
het mestprobleem gaat oplossen. Die oplossing ligt elders. 
VVD:  
De fractie spreekt een compliment uit richting de inspreker. 
Het voorstel van het college is prima. De fractie is niet bij 
voorbaat tegen een mestfabriek, maar een MER vindt men 

wel nodig. 
   

Datum raadsvergadering 15 december 2016 

 


